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Slussen är Stockholms näst mest trafikerade kollektivtrafikknutpunkt. Den 

förfaller sedan decennier och underhållet kostar miljoner varje år. Delar av 

trafikkarusellen är av säkerhetsskäl avstängda och kan inte användas. I över 20 

år har staden utrett hur den 5:e generationens sluss ska se ut och för fyra år 

sedan antogs till slut en detaljplan. I år kunde arbetet med anläggningen av den 

nya Slussen äntligen påbörjas.  

 I exploateringsnämnden i oktober lade S, V och MP en gemensam skrivelse 

angående Slussen med ett uppdrag om att ”avbryta pågående projekteringar 

och upphandlingar i väntan på nya direktiv. Om detta i något fall inte är 

möjligt ska frågan tas upp och redovisas i nämnden. Det innebär att nya 

projekteringar och arbetsentreprenader inte ska upphandlas och inga rivningar 

genomföras. Pågående arbeten – t.ex. ledningsdragningar – ska slutföras i de 

fall det är nödvändigt av säkerhetskäl eller annat angeläget skäl.” 

 I Dagens Nyheter idag får vi läsa att Slussen är stoppad, men inte 

tvärstoppad, och experter som inte tidigare deltagit i arbetet ska inkallas inom 

någon vecka för att genomföra någon sorts utredning som ska vara klar den 31 

januari, allt enligt Jan Valeskog, ordförande för exploateringsnämnden.  

 Jag, och många stockholmare med mig, undrar naturligtvis vad det är som 

pågår i Stadshuset. Det är mycket som kommuniceras kring Slussen utan några 

synliga beslut. 

 

Med anledning av detta vill jag ställa följande frågor till finansborgarrådet 

Wanngård, tillika föredragande borgarråd för exploateringsnämnden.  

 

1. Har Stockholms stad stoppat arbetet med Slussen? 

2. Har Stockholm stad fattat något beslut om nya direktiv för arbetet med 

Slussen och i så var i vilket organ eller av vem har detta beslut fattats? 
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3. Tänker Stockholms stad påbörja ett arbete med en ny detaljplan? 

4. När kan i sådant fall en ny detaljplan tänkas vara klar? 

5. Vad kan i sådant fall en ny detaljplan tänkas kosta? 

 

Stockholm den 5 november 2014 

 

Madeleine Sjöstedt (FP) 


